



## Referat af bestyrelsesmøde i Vestegnens Rideklub

Onsdag den 6. januar 2025

<b>Tid</b>	Onsdag d. 6. januar 2025, kl. 18:30-20:15.
<b>Sted</b>	VER
<b>Deltagere</b>	Jette Jeurissen Bonne, Bibi Hollenberg, Michael Nørreremark, Simone Bækman Dehn og Sisse Østberg (Bestyrelsesformand)
<b>Afbud</b>	Ingen afbud
<b>Referent</b>	Simone Bækman Dehn

	<b>B/D/I</b> Beslutning/ drøftelse/info	<b>Dagsordenspunkterne</b>
		<b>Mødet var indkaldt med følgende dagsorden:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Konstituering</b><ol style="list-style-type: none"><li>1. <b>Godkendelse af dagsorden</b></li><li>2. <b>Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde</b></li><li>3. <b>Status på økonomi</b></li><li>4. <b>Opfølgning fra tidligere møder (herunder evt. emner til beslutning)</b></li><li>5. <b>Rapport fra udvalg</b></li><li>6. <b>Evt. samt ny mødedato</b></li></ol></li></ul> <b>Kort info vedr. resultat af brugerundersøgelse</b> <b>Underskrift af referat fra generalforsamling i juni</b> <b>Information fra møde i Odense i DRF</b>
		<b>Konstituering</b>  Næstformand: Jette Sekretær: Simone
1	B	<b>Godkendelse af dagsorden</b>  Dagsorden er godkendt

2	B	<p><b>Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde</b></p> <p>Referatet er godkendt</p>
3	I	<p><b>Status på økonomi</b></p> <p><u>Bogføring</u> Den eksterne bogfører har haft problemer med nets, hvorfor vi stadigvæk afventer yderligere ift. den manglende bogføring. Vi følger op i denne uge.</p> <p><u>Årsrapport</u> Bestyrelsen drøftede, at det er vigtigt at vi får en tidsplan på plads ift. hvornår regnskabet er klar mv., så vi kan "reservere" både den interne og eksterne revisor, og at vi får det hele færdigt og klar i rimelig tid.</p> <p><u>Budget</u> Bestyrelsen drøftede budgettet for 2025, som vi først kan udarbejde, når bogføringen er færdig og til dels også regnskabet. Bestyrelsen er opmærksomme på, at vi har flere punkter på dagsordenen med både rideskoleheste osv. der skal indkøbes i 2025 og noget af det gerne inden for den nærmeste fremtid.</p>
4	I/B	<p><b>Opfølgning fra tidligere møder (herunder evt. emner til beslutning)</b></p> <p><u>Foldtider</u> Den nye driftsleder vil indkalde til et pensionærmøde, hvor bl.a. foldtider og fold generelt skal drøftes.</p> <p><u>Forretningsorden</u> Forretningsordenen er færdig og sendes til underskrift i denne uge.</p> <p><u>Kasserens tilbagetræden</u> På baggrund af den mail, Bestyrelsen i december har sendt ud til alle medlemmerne, finder Bestyrelsen det ikke nødvendigt at gå yderligere ind i dette.</p>

5

I/D

## Rapport fra udvalg

### Status fra Drifts- og Personaleudvalg (DPU)

- Sisse har haft møde med den driftsansvarlige omkring personalesammensætningen.
- En underviser har sagt op og driftslederen har fundet en erstatning plus en ekstra.
- Vi mangler stadigvæk en "handyman".
- Rideskolehesten Arne er solgt pr. 1. maj.

### Status fra Materiale-, Anlægs og Facilitetsudvalg (MAF)

- MAF-udvalget består nu af Kent, Mark og Michael. Der er masser forefaldende arbejde, som vi gerne skal have ovennævnte handyman til at hjælpe med.
- Der mangler presenninger foran hø-skurene og den opgave er Mark sat på
- Pensionærerne skal blive bedre til at feje foran høskurene - dette er ikke en opgave for MAF-udvalget.
- Der er indkøbt grus og måtter til 3 folde, som er på vej.

### Status fra Rideskoleudvalg (RSU)

- RS-udvalget består nu af Pernille og Bibi
- Parts-ordningen skal holdes bedre ved lige for at vi kan få skabt et bedre fællesskab.

### Status fra Stævneudvalg (SU)

- Weekendens stævne (4-5 januar) har fået gode tilbagemeldinger
- Vi døjer stadigvæk med mange afbud og gik fra 92 tilmeldte til 52 starter.

### Status fra Aktivitetsudvalg (AU)

- Der skal skrues op for aktiviteterne fra aktivitetsudvalget. Dette har vi også fået mange henvendelser i brugerundersøgelsen.
- Vi ser meget gerne at nogen af vores medlemmer engagerer sig i udvalget og har lyst til at være med til at planlægge nogle hyggelige aktiviteter i 2025.
- Vi planlægger et fastelavsarrangement for pensionærer og rideskole.

### Status fra Sponsor- og legatudvalget (SLU)

- Der er ikke noget nyt

### Status fra Undervisningsudvalget (UVU)

- Der er ikke noget nyt

6	I/D	<p><b>Evt.</b></p> <p><u>Brugerundersøgelse</u> Brugerundersøgelsen er ikke lukket endnu, men vi er glade for den konstruktive tilgang, der har været i de 40 svar vi har fået indtil videre.</p> <p><u>Underskrift af referat fra generalforsamling i juni</u> Er ude til underskrift.</p> <p><u>Information fra møde i Odense i DRE</u> Bibi var med på mødet og stemte på vegne af den samlede bestyrelse.</p> <p><u>Ridehusbundene</u> Det er kun et år siden vi fik lavet bunde sidst, men de er allerede i meget dårlig stand, hvilket skyldes at der ikke bliver samlet tilstrækkeligt op efter hestene.</p> <p>Bestyrelsen drøfter derfor nye tiltag for at få folk til at samle op efter deres heste, herunder at man skal tage en runde og samle op så snart man kommer ind i ridehuset og også når man er færdig.</p> <p>Den driftsansvarlige er i øvrigt på opgaven for at få ham der har lavet bunden ud og kigge på det.</p>
---	-----	--